
 

 

 

HANDICAPRÅDETS HØRING VEDR.  

Udkast til rammeaftale 

på indkøb og levering af 

stomihjælpemidler 

til Fælles udbud Sjælland 

 

Handicaprådet har ikke kendskab specifikt til alle nævnte produkter, som man 

naturligvis skal have et fagligt kendskab til for at kunne vurdere. Vi har spurgt i 

baglandet, om nogen skulle have bredt kendskab til de mange produkter. Det er vi 

ikke i stand til at præstere. 

Men vi får en tilbagemelding, som udtrykker enighed i forhold til, hvad stomisten har 

ret/krav på. Ligesom vi har fået en tilbagemelding på, at nuværende aftale vedr. 

kravsspecifikationen, opleves opfyldt. 

 

På vegne af Handicaprådet 

Sytter Kristensen 

formand 

 


